
 

   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 21/06/2020

Του:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

             
ΘΕΜΑ: «Προβληματικές οι οδικές υποδομές της πόλης των Χανίων»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

όπως  μας  πληροφόρησαν  κάτοικοι  των  Χανίων,  προβληματική  θεωρείται  η
παραπλήσια στην πόλη εθνική οδός, που θυμίζει, αν μη τι άλλο,  επαρχιακό οδικό
δίκτυο  υποανάπτυκτων  χωρών,  από  τις  καταπτώσεις  βράχων  και  τα  διάσπαρτα
ανολοκλήρωτα έργα, τα σκουπίδια στους χώρους στάσης και τα κλαδιά δέντρων που
πνίγουν τη σήμανση. Σημειώνεται, δε ότι, τα Χανιά ετοιμάζονται να υποδεχθούν τους
καλοκαιρινούς  επισκέπτες  στην  πιο  δύσκολη  τουριστική  σεζόν  των  τελευταίων
δεκαετιών.

Την ίδια στιγμή, στην παλιά εθνική οδό Χανίων – Κολυμπαρίου, που καλείται  να
σηκώσει ένα μεγάλο μέρος από τον κυκλοφοριακό φόρτο στην περιοχή, λόγω του
έργου της μικρής ηλεκτρικής διασύνδεσης Κρήτης – Πελοποννήσου, η κατάσταση
που παρουσιάζει η άσφαλτος είναι αποκαρδιωτική, ενώ χρόνιες είναι οι ελλείψεις σε
χώρους  στάσης  για  τα τουριστικά  λεωφορεία,  ποδηλατοδρόμους  και  πεζοδρόμια,
που δημιουργούν ένα αποκαρδιωτικό σκηνικό, όπως διαμαρτύρονται οι Χανιώτες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε να αποκατασταθεί η
αρτιότητα του οδικού δικτύου της πόλης των Χανίων και να επιλυθούν τα χρόνια ως
άνω προβλήματα στις κυκλοφοριακές υποδομές της ως άνω περιοχής

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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